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Abstract (en)
The support has complementary parts (2A, 2B), where each part is defined by a rectilinear outer longitudinal edge (1A) and a junction edge (1B)
delimited by a broken line defining teeth (4) and notches arranged such that teeth of one of the parts are positioned at notches of another part for
overlapping the parts. The teeth of the part are formed with a unitary piece and overlapped. Each tooth rests on an upper face of the latter part such
that the teeth are visible on a support face and a line defined by side contacts of the teeth, form axis to allow rotation of the parts in half space.

Abstract (fr)
Support destiné à transférer un patient d'une surface à une autre surface caractérisé en ce que le support rectangulaire est constitué par deux
parties 2A, 2B présentant des dents 4 et des encoches 5 disposées en sorte que les dents de l'une des parties se positionnent au niveau des
encoches de l'autre partie pour s'imbriquer les unes dans les autres avec chaque dent ayant une zone 4A d'extrémité se posant en deçà de
l'encoche pour s'appuyer sur une zone dite d'appui 6 de la face supérieure de l'autre partie.
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